
VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR ROMELANDA UF 2019

STYRELSEN
Styrelsen har under 2019 bestått av:

Thomas Thunberg, ordförande
Tomas Cassanelli, ledamot
Susanne Lindström, Sekreterare 
Maria Carlsbogård, kassör
Robert Rehammar, ledamot
Anders Larsson, ledamot
David Arfvidsson, vice ordförande
Jan Flodin, ledamot

                      
ARBETSFÖRDELNING OCH ANSVAR
Vid årsmötet i mars 2019 valdes 1 ordförande och 7 ledamöter till styrelse för 
Romelanda Ungdomsförening.  Arbetsuppgifter och ansvar har fördelats inom styrelsen men 
även till medlemmar utanför styrelsen. Avrapportering har skett regelbundet till styrelsen. 

Vid årsmötet valdes även en valberedning bestående av Anders Larsson och Karl-Erik 
Engström.

Vid höstmötet så gjordes ett kompletterande val av auktoriserad revisor David Hartman från 
Nordenhamns revisionsbyrå då en auktoriserad revisor är ett krav för elitlicens innebandy.

KANSLIET
Även detta året har föreningens kassör med stort engagemang och mycket ideellt arbete skött 
kanslisysslorna. Utan detta engagemang så hade föreningen inte klarat allt det löpande arbete 
som det innebär att driva föreningen.

Under året har vi med visst stöd från arbetsförmedlingen haft en anställd som ansvarat för 
städning, materialhantering, tvätt av seniorlagens tränings- och tävlingsdräkter, skötsel och 
underhåll av fastigheter, planer och övriga grönytor.

MEDLEMMAR
Romelanda UF hade vid årets slut 908 medlemmar varav 241 i åldern 7 – 20 år, 146 pojkar 
och 95 flickor.



MÖTEN
Styrelsen har under 2019 sammanträtt vid 11 tillfällen.  Årsmötet hölls den 21/3 och 
höstmötet den 14/11. På höstmötet beslutades att medlemsavgifter och lagavgifter inte höjs 
för säsongen 2020 men att en obligatorisk lottförsäljning införs för att kompensera för 
bidragsbortfallet från Kungälvs Kommun. 

Föreningen har under året varit representerade på möten med bl.a. fotbollsalliansen, 
Göteborgs Fotbollsförbund, Bingoalliansen, Kungälvs Kommun och Idrottskonferensen 

EKONOMI
Ekonomin har under året varit under kontroll och i slutet av året har vi återigen betalat av en 
del av de skulder föreningen har till medlemmar. Föreningen har även löst ett av de mindre 
lånen.

Verksamheten finansieras främst med statliga och kommunala bidrag samt medlemsavgifter 
men även med inkomster från exempelvis bingo, Bingolotto, reklamplatser, uthyrning, 
månadsspel samt bidrag från enskilda sponsorer där Dunross och Intersport/Umbro är de 
enskilt största.

Föreningen har ett antal trogna sponsorer som stöttar föreningens verksamhet. Sedan några år 
har några föreningar i Kungälv, varav RUF är en, ett samarbete med ICA MAXI i Kungälv. 
Ungdomar i föreningen utför arbete i affären och ICA MAXI säljer en sponsorkasse till 
affärens kunder, en bit in i 2019 förändrades detta och istället är det nu en köpbaserad 
sponsring där kunder i butiken skannar en speciell streckkod för RUF och en del av 
köpbeloppet tillfaller då RUF som sponsring.  Även under 2019 har föreningen noterat att 
sponsorbidraget fortsätter att minska från MAXI. Avtalet gick ut i slutet på 2019. 
Diskussioner om nytt avtal har påbörjats.

Även genom Svenska Spel kommer det in pengar till föreningen genom att medlemmar anger 
Romelanda UF som sin förening. 

Kungälvs kommun översyn av driftbidragen har nu börjat slå igenom på allvar och föreningen
har nu tappat 100 000kr i driftsbidrag.
  
En medlem i föreningen bistod styrelsen med att formulera en ansökan till Stiftelsen 
Göteborgs barnhus 2019. I december 2019 kom besked att ansökan beviljades och föreningen 
fick ett bidrag på 100 000kr för inköp av idrottsmaterial och matchkläder under 2020.

Inför julen 2019 satte föreningens oldboyslag upp (och tog ner efter helgerna) julbelysningen 
inne i Kungälv och föreningen fick därmed ett betydelsefullt bidrag. 

Föreningen ingår i Kungälvs Bingoallians som driver bingoverksamhet i Skomakaren i 
Kungälv. Föreningen bidrar med arbetsinsatser två gånger/år.  

De medlemmar som engagerar sig i kringverksamheten i samband med våra hemmamatcher 
gör ett gott arbete både för ekonomin och för hela föreningen. Inramningen på Romevi är 
viktig ur flera aspekter. Kioskverksamheten samt lotterier och entréavgifter ger ett tillskott till
föreningens ekonomi. Kiosken som är öppen flera av veckans dagar, bemannas av spelare och
föräldrar. I och med innebandylagets avancemang till division 1 så ser vi även en ökad 
kioskintäkt och entre-intäkt från dessa matcher.



FASTIGHETER
Kansliet har svarat för den dagliga skötseln av föreningens lokaler. Kansliet har även ansvarat
för uthyrning av Romevi, Knarta och konstgräsplanen. Dagbarnvårdarna har hyrt Romevi för 
sin verksamhet, en dag i veckan. 

Inbrotten som tidigare år varit frekventa i föreningens lokaler verkar precis som under 2017 
och 2018 ha stannat av. 

Renoveringen av stora lokalen fortgår, 2019 så har fokuset varit på kapprummet vid entren. 
Även alla termostater har bytts ut samt att värmebatteriet för tilluft renoverats. Sammantaget 
har detta gjort att det blivit mycket bättre klimat i stora lokalen.

Som tradition arrangerades två arbets- och städdagar på Romevi. Ett stort antal medlemmar 
arbetade med både fastigheter, lokaler, planer och ytterområden. Med ett stort engagemang 
från alla inblandade är de återkommande arbetsdagarna ett bra sätt att få mycket arbete utfört. 

PLANER OCH YTTEROMRÅDEN
Romelanda UF ansvarar för all gräsklippning och övrigt underhåll av fotbollsplaner inkl 
konstgräs och ytterområden på Romevi. RUF är även entreprenör för Diseröds Vägförening 
och klipper samtliga allmänna gräsytor i Diseröd. Arbetet är tidskrävande och ett stort tack 
ska Kenneth och Anders ha för sina insatser.

RUF har under året svarat för underhåll och skötsel av motions-spåret i Diseröd.
    
MEDLEMSINFORMATION
Föreningen blir sakta mer och mer mer aktiv på föreningens hemsida och på föreningens 
Facebook-sida. Med ett uttalat syfte att nå ut till fler medlemmar i föreningen vill styrelsen 
skapa mer delaktighet och öka medlemmarnas engagemang i föreningen.

KLUBBSHOP
Föreningen har haft en klubbshop sedan 2009. Syfte med klubbshoppen är dels att få en 
enhetlig klädsel när det gäller tränings- och matchkläder för föreningens alla aktiva och dels 
för att få ekonomiskt fördelaktiga priser både för föreningen och för föreningens medlemmar 
när det gäller all utrustning och allt idrottsmaterial. 

IDROTTSVERKSAMHETEN
Gymnastiksektionen med barngymnastik bedrivs i Diserödskolan och är en uppskattad 
aktivitet för barnen. Flera grupper för de mindre barnen är igång. Under 2019 så har ca 50 
barn deltagit i gymnastiken.

Boulesektionen spelar på föreningens egna banor vid Knarta. Boulesektionen sköter banor, 
byggnader och omgivningar. Träningar och tävlingar arrangeras regelbundet under 
sommarhalvåret och in på hösten så länge vädret tillåter. Visst tävlingsutbyte sker med andra 
bouleklubbar. Olika sociala aktiviteter och fester för sektionens medlemmar står också på 
programmet. 



Bordtennissektionen fortsätter med lag i seriespel. I slutet på året så startades även en 
ungdomssektion upp.

Innebandyn fortsätter att skörda framgångar via sitt herrinnebandylag som nu avancerat till 
div 1. Tyvärr har resultaten i div 1 inte gått med föreningen men laget visar stark moral och 
entusiasm i alla matcher oavsett resultat.

Fotbollssektionen  

Dam
Damlaget har under 2019 deltagit med ett 7-manna lag med en liten spelartrupp.  Under 
hösten har man tränat tillsammans med F050607 och blivit en stor träningstrupp som funkat 
bra tillsammans. Inför säsongen 2020 kommer det vara ett damjunior och ett F06 lag 
tillsammans.

Herr
Inför 2019 utökades ledarstaben med Janne Flodin och Anders Carlsbogård och en större 
herrtrupp är också på plats. Laget slutade på en 7:e plats med betryggande avstånd till 
kvalplats nedåt. Man har även haft ett B-lag under 2019. På herrsidan har vi även ett 
veteranlag som spelat tillsammans i många år.

Ungdom
Föreningen har en stor och aktiv ungdomsverksamhet. Varje år genomförs en fotbollsskola 
som lockar många barn i Romelanda. De flesta barnen i närområdet provar någon gång på 
fotboll en kortare eller längre tid.

Precis som i många andra föreningar så ser vi att ungdomarna slutar och spela fotboll tidigare 
och tidigare. Detta syns också i statistik från Fotbollsförbundet och SISU.

Äldsta pojklaget är födda P05 och flicklag född F06. 

De senaste åren har vi flera gånger sett att om samarbete mellan lag i vår förening och med 
lag i andra föreningar inte görs i tid så slutar det allt som oftast med att lag läggs ner. 
Styrelsen har ett viktigt arbete att göra när det gäller samarbete bl.a. att informera om hur 
viktigt detta är för lagen överlevnad.

Sommarfotbollsskolan som genomfördes under några sommardagar hade över 100 deltagare. 
Med ett stort engagemang från flera håll (ett stort tack till alla och kanske framför allt till 
boulen som stod för maten) blev det några lyckade dagar fyllda med fotboll.

Lag Mix 
tränar med stor glädje en gång i veckan på Romevi och försöker spela någon match/år för att 
få känna på matchsituationer. 



ÅRETS RUFARE
Årets RUFare utsågs vid höstmötet:

Motivering Årets Rufare 2019

Wikipedia beskriver vad en Eldsjäl är med följande text: 

”Eldsjäl är en person som har en brinnande entusiasm för något. Eldsjälen 
engagerar sig ofta ideellt för en  ideell förening eller för en egen sak och anser 
att något är såpass viktigt att det är värt att lägga ner sin tid och sitt liv för 
att förbättra eller arbeta med det.”

För RUF är dessa eldsjälar otroligt viktiga. De utför oftast många av de saker 
som sker i bakgrunden för att föreningen ska fungera. Ett arbete som sällan får 
den uppmärksamhet som det förtjänar men där det direkt märks i föreningen om
det inte fungerar.

Årets Rufare är en person som med stort engagemang ställt upp för RUF i vått 
och tort. Som alltid funnits där med råd och dåd när det har behövts. Med andra
ord en sann Eldsjäl!

För detta engagemang så går utmärkelsen Årets Rufare 2019 till: 

Maria Carlsbogård

IDROTTENS DAG 
Den 24/8 ordnades traditionsenligt idrottens dag på Romevi. Förutom en rad övriga aktiviteter
som hoppborg, jonglering, försäljning av våfflor m.m. så arrangerade fotbollen en intern 
mixad turnering. Små och stora, unga och äldre, pojkar och flickor blandades och delades upp
i lag. Turneringen lockade knappt 100 spelare plus en mängd föräldrar, ledare och andra 
intresserade Romelandabor. Det är en viktig föreningsdag och ett av de tillfällen under året 
där alla kan mötas. Dagen avslutades med att herrlaget tog emot Ytterby IS. Matchen slutade 
oavgjort 3-3

ÖVRIGT

I januari 2018 öppnade Tempo i Diseröd upp sin butik och vi i klubben är glada över det 
samarbete vi har med butiken då de hjälper oss att sälja bingolotter och sverigelotter i butiken 
för RUF:s räkning. Vi var i December med på deras julmarknad och sålde bingolotter och 
souvenirer.
 

SLUTORD
Romelanda UF har genomfört ännu ett verksamhetsår. Styrelsen vill tacka alla som med sin 
arbetsinsats bidragit till att göra 2019 till innehållsrikt förenings- och idrottsår. Tack vare alla 

https://sv.wikipedia.org/wiki/Ideell_f%C3%B6rening


ledare, tränare och deras engagerade oavlönade arbete bedriver Romelanda UF en bred och 
bra verksamhet. En verksamhet som erbjuder gemenskap för alla och som ger våra ungdomar 
den viktiga start i livet som idrotten kan erbjuda.

Romelanda UFs verksamhet behövs för alla i Romelanda. Romevi är idag en mötesplats för 
unga och gamla som behöver rekreation och samvaro under trevliga idrottsliga former!
Föreningen har möjlighet och en vilja att växa och locka fler till både nya och etablerade 
aktiviteter. 

Romelanda februari 2020

Styrelsen Romelanda UF

___________________ ___________________
Thomas Thunberg Anders Larsson

___________________ ___________________
Robert Rehammar Susanne Lindström

___________________ ___________________
Jan Flodin Maria Carlsbogård

___________________ ___________________
Tomas Cassanelli David Arfvidsson


